
 

Power Up BESS Potential at Build4Asia 2025!
Build4Asia 2025 啟動電池儲能全面升級！

 

 

As the construction industry moves toward greener solutions, Build4Asia serves as
the ideal platform to explore the latest innovations in Battery Energy Storage
Systems (BESS). BESS optimises power usage at construction sites by converting
a small portion of temporary power into high-output current, meeting heavy
equipment’s instantaneous energy demands. This cleaner, quieter solution reduces
reliance on diesel, improving both sustainability and operational efficiency.

隨著環保意識提升，綠色建築轉型已勢不可擋！Build4Asia 匯聚前沿建築科技，助業
界專才探索高需求的電池儲能系統 (BESS) 方案。BESS 能高效優化工地電力運作，
將少量臨時電力轉化為高輸出電流，滿足重型設備的瞬時需求，提供更清潔、更安靜
的能源方案，減少柴油依賴，提升可持續性與工作效率。

Showcase your BESS solutions at B4A, where you will meet target buyers, network
with industry professionals, and stay ahead of market trends. Leading companies
have already signed up — don’t miss your chance to be part of this essential
industry gathering!

B4A 是推廣 BESS 的最佳平台，讓您直面目標買家、拓展業界人脈，掌握市場脈
動！多家業界領軍企業已確認參展，您又怎可錯過？
 

Exhibit Now
立即參展

 

A Glimpse of BESS Exhibitors
焦點參展商搶先看

 

And more…
更多⋯⋯

 

Who will you meet?
與以下買家會面

Construction/Manufacturing Companies 建築/製造公司
Contractors 承包商
Developers 開發商

Renewable Energy Companies 再生能源公司
Data Centre Operators 數據中心營運商

EV Charging Infrastructure Providers 電動車充電設施供應商
Government & Utilities 政府與公共事業

Safety & Security Management Companies 安全與安保管理公司
Property & Facility Management Companies 物業及設施管理公司

Consultant 顧問
And more…

更多⋯⋯
 

Why B4A 2025?
B4A 2025 三大優勢

 

 
Green Building Focus
聚焦綠色建築

This year’s B4A highlights green building trends, offering a prime platform to
promote your BESS solutions to eco-conscious buyers and share sustainability
innovations.
本屆 B4A 以綠色建築趨勢為主題，為您搭建舞台，向最具環保意識的買家展示
BESS 解決方案，推動可持續技術的發展。
 

 
High-Quality Buyers
匯聚高品質買家

With a wide range of high-quality buyers and networking opportunities, you can
meet target buyers all in one place, saving time and maximising impact.
展會雲集來自各行業的高質買家，提供豐富的交流機會，讓您與目標客戶高效對接，
最大化參展價值與影響力。
 

 
Strategic Co-location
強大協同效應

Co-located with Battery Show Asia and Data Center Asia, B4A attracts buyers
looking to enhance energy efficiency and sustainability, creating strong synergy
across sectors.
與亞洲國際電池展及亞洲數據中心展同場舉行，引入更多能源與可持續解決方案的買
家，助您跨界開拓新機遇，倍增商機！
 
 

Showcase your BESS innovations and power up the industry!
展示創新BESS科技，推動產業發展！

Exhibit Now
立即參展

 

 

Eligible Hong Kong Exhibitors can take advantage and apply for the “SME
Promotion Funding” to save up to 50% exhibiting costs for Build4Asia
2025.
合資格的香港參展商可申請「中小企業市場推廣基金」，節省高達50%的參展

費用！

For details, kindly visit 詳情瀏覽 http://www.smefund.tid.gov.hk

 

 

Build4Asia Conference 2025 aims to explore the intersection of green building
practices and digitalization in the construction industry. Now we are inviting
industry experts, thought leaders, and practitioners like to submit proposals for
presentations and panel discussions that align with our conference themes.
Build4Asia論壇2025講者招募現正火熱進行中。本次論壇旨在探索綠色建築實踐與
建築業數字化，我們歡迎來自各方的建築業界演講者就這兩大方向提出提出其獨特見
解，共同探索建築界的科技、見解、趨勢！
 

Showcase Your Expertise in Green Building & Construction Digitalization!
誠邀您與我們分享可持續及數字化建築專業知識！

Submit Your Topic
立即報名

 
 

 

Organiser: Informa Markets

17/F, China Resources Building,

26 Harbour Road, Wanchai,

Hong Kong

+852 3709 4981

exhibit@Build4Asia.com
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